

Amazing™
Asia 缤纷亚洲

6D4N

香港/ 珠海/ 澳门+
(香港迪士尼乐园 + 云水阁度假水汇)
HONGKONG/ ZHUHAI/ MACAO +
(HONGKONG DISNEYLAND + YUNSHUIGE RESORT WATER SPA)

Tour Code: HKO

Golden®
Destinations



Macao
澳门



China
中国

 **全程无购物站**
NO SHOPPING STOP



Yunshui Pavilion
云水阁度假水汇



The Star Ferry
天星小轮



Ruins of St. Paul's Church
大三巴



Hong Kong Disneyland
香港迪士尼乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Riyuebei
(Zhuhai Grand Theatre)
日月贝 (珠海大剧院)



Tsim Sha Tsui Clock Tower
尖沙咀钟楼



New Yuan Ming Palace
圆明新园



SCHEDULE

D1

DEPARTURE HONGKONG

(MOB/D)

- ☒ Victoria Peak
- ☒ Star Ferry
- ☒ Tsim Sha Tsui Clock Tower
- ☒ Former Marine Police Headquarters (1881 Heritage)
- ☒ Ladies' Market

D2

HONGKONG

(B/-/-)

- ☒ Hong Kong Disneyland

D3

HONGKONG ZHUHAI

(B/L/D)

**** Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge****
(By Public Shuttle)

- ☒ Fisher Girl Statue
- ☒ Lovers' Road
- ☒ Yeli Island
- ☒ Zhuhai Grand Theatre (Outlook)
- ☒ New Yuan Ming Palace
- ☒ Fuhuali Pedestrian Street

D4

ZHUHAI

(B/L/D)

- ☒ Full day enjoyment at Yunshui Pavilion
 - Comfortable hot spring area on the first floor with Dyson hair dryers, premium shower amenities, bathrobes and towels provided for a worry-free experience.
 - Relaxation facilities including Chinese herbal steam therapy, Korean thermal therapy and salt therapy for a complete stress-relieving experience.
 - Family entertainment facilities including a large indoor playground, ball pool, VR/e-sports zone, reading area and sauna rooms, suitable for all ages.
 - Buffet lunch & dinner included, featuring a wide selection of dishes such as sashimi, roasted meats, teppanyaki, Cantonese dim sum and hotpot, including fresh salmon, boiled prawns, strawberries and blueberries.

D5

ZHUHAI MACAO DEPARTURE

(B/MOB)

- ☒ Ruins of St. Paul's
- ☒ Senado Square
- ☒ Macao Tower (Outlook)
- ☒ The Londoner Macao (Outlook)
- ☒ The Venetian Macao

D6

ARRIVAL

TOURIST ATTRACTIONS:

HONGKONG

- ◆ **Hong Kong Disneyland** - Located at Penny's Bay, Lantau Island, Hong Kong Disneyland officially opened on 12 September 2005. It is one of the world's Disney theme parks and is home to the world's first World of Frozen themed land. The park features magical attractions, entertainment shows, Disney character experiences, and exciting themed areas, making it a popular destination for families, couples, and Disney fans from around the world.
- ◆ **The Star Ferry** - The iconic green ferry connecting both sides of Victoria Harbour, is one of Hong Kong's oldest forms of transportation and a shared memory among locals and visitors. Established in 1888, the Star Ferry has a history of more than 130 years. It operates between Tsim Sha Tsui in Kowloon and Central / Wan Chai on Hong Kong Island, serving as an important link between the two sides of the harbour. The Star Ferry carries countless memories of Hong Kong people and continues to attract visitors who wish to experience this memorable short journey across the harbour.
- ◆ **Victoria Peak** - Also known as The Peak, Victoria Peak stands at approximately 552 metres above sea level and is the highest mountain on Hong Kong Island. It is one of Hong Kong's most iconic tourist attractions. The Peak is famous for its spectacular panoramic views overlooking Victoria Harbour, Hong Kong's impressive skyline, and the city's magnificent night scenery. It is widely regarded as one of the best locations to appreciate the beauty of Hong Kong from above.

ZHUHAI

- ◆ **Fisher Girl Statue** - Located along Xianglu Bay in Zhuhai, Guangdong Province, the Zhuhai Fisher Girl Statue was completed in 1982. It is the most iconic landmark of Zhuhai and has become a symbol of the city. Standing approximately 8.7 metres tall, the statue was designed by renowned Chinese sculptor Pan He and carved from granite.
- ◆ **Yeli Island** - Located in Xiangzhou District, Zhuhai, Yeli Island lies between Xianglu Bay and Xiangzhou Bay. It is the closest island to downtown Zhuhai and is connected to the city by Haiyan Bridge and Crescent Bridge. Covering an area of approximately 0.42 square kilometres, the island features beautiful coastal scenery and is a popular leisure destination for locals and visitors. Guests can enjoy relaxing walks, cycling, and scenic views of the sea.
- ◆ **New Yuan Ming Palace** - Located in Xiangzhou District, Zhuhai, New Yuan Ming Palace is a large cultural theme park inspired by the original Old Summer Palace (Yuanmingyuan) in Beijing. It officially opened in 1997. Covering approximately 1.39 square kilometres, the park recreates 18 scenic spots selected from the original 40 scenes of Yuanmingyuan, following a 1:1 scale design to showcase the grandeur and elegance of Qing Dynasty imperial gardens. The attraction combines royal architecture, traditional Chinese gardens, and cultural elements, allowing visitors to experience the beauty of ancient Chinese imperial culture.

MACAO

- ◆ **The Ruins of St. Paul's** - Also known as Da San Ba, is one of Macao's most famous landmarks and a symbol of the city. Located near St. Paul Street on a hillside, it is the remaining façade of the historic St. Paul's Church, which was built during the Portuguese colonial period. Today, it represents Macao's unique blend of Eastern and Western cultures and is a must-visit attraction for tourists.
- ◆ **Macao Tower (Outlook)** - Also known as the Macao Observation Tower, is one of the most recognizable landmarks in Macao. Standing at a total height of 338 metres (1,108 feet) with 56 floors, the tower's main observation deck is located 223 metres above ground level. It is one of the tallest free-standing observation towers in the world and is also a member of the World Federation of Great Towers.



Special Cuisine:

- ✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner
- ★ Porridge Hotpot
- ★ Oyster Specialty Meal
- ★ Yunshuige Lunch Buffet
- ★ Yunshuige Dinner Buffet



Hotel or similar (4 NIGHTS)

- ✓ Metropark Hotel Kowloon or similar class x2 Nights
- ✓ Day Inn by Wyndham Hotel Zhuhai or similar class x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Fisher Girl Statue
渔女雕像



Fuhuali Pedestrian Street
富华里步行街



Victoria Peak
太平山



精简行程

第一天

启程 ✈️ 香港

(机上用餐/晚)

- ☑ 太平山
- ☑ 天星小轮
- ☑ 尖沙咀钟楼
- ☑ 1881 海警总署
- ☑ 女人街

第二天

香港

(早/-/-)

- ☑ 香港迪士尼乐园

第三天

香港 🚗 珠海

(早/午/晚)

乘坐穿梭巴士通过港珠澳大桥前往珠海

- ☑ 渔女雕像
- ☑ 情侣路
- ☑ 野狸岛
- ☑ 珠海大剧院 (外观)
- ☑ 圆明新园
- ☑ 富华里步行街

第四天

珠海

(早/午/晚)

- ☑ 全天畅玩云水阁度假水汇
 - 一楼汤泉区干净舒服，戴森吹风机 + 大牌洗护全安排，浴袍浴服直接配齐，主打一个省心
 - 成人放松刚需：中式艾灸、韩式热灸、盐愈都安排上，躺平式解压，比住酒店香太多
 - 娃的快乐不重样：超大淘气堡 + 海洋球池、VR / 电竞区、书吧、汗蒸房，从早玩到晚不无聊，晚餐自助吃到回本：刺身、烧腊、铁板、广式茶点、火锅全覆盖，现切三文鱼、白灼虾、草莓/蓝莓自由

第五天

珠海 🚗 澳门 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

- ☑ 大三巴
- ☑ 议事亭前地
- ☑ 澳门塔 (外观)
- ☑ 伦敦人 (外观)
- ☑ 威尼斯人

第六天

抵达

观光景点：

香港

- ◆ **香港迪士尼乐园** - 位于香港大屿山竹篙湾，于 2005 年 9 月 12 日正式开幕，是全球首批迪士尼主题乐园之一，也是全球首个拥有《魔雪奇缘》（Frozen）主题园区——魔雪奇缘世界（World of Frozen）的迪士尼乐园。
- ◆ **天星小轮** - 这艘连接维多利亚港两岸的绿色渡轮，是香港历史最悠久的交通工具之一，也是本地人和游客共同的回忆。天星小轮始于 1888 年，至今已有 130 多年历史，连接九龙的尖沙咀与港岛的中环、湾仔，是来往两岸的重要通道。乘坐天星小轮不仅便捷，还是观赏维港两岸天际线的独特方式。尤其是在黄昏时分或夜晚，城市灯光与海面倒影交相辉映，美不胜收。天星小轮承载着无数香港人的集体记忆，也吸引无数游客为这段短暂的海上旅程驻足留恋。
- ◆ **太平山** - 又称山顶，海拔约 552 米，是香港岛最高峰，也是香港最具代表性的旅游景点之一。这里以俯瞰维多利亚港、香港摩天大楼天际线及壮丽夜景闻名，被誉为欣赏香港全景的最佳地点。

珠海

- ◆ **渔女雕像** - 位于广东省珠海市香炉湾畔，于 1982 年建成，是珠海市最具代表性的地标，也是城市的象征。雕像高约 8.7 米，由中国著名雕塑家潘鹤设计，以花岗岩雕刻而成。
- ◆ **野狸岛** - 位于广东省珠海市香洲区，坐落于香炉湾与香洲湾之间，是距离珠海市区最近的海岛，通过海燕桥和新月桥与市区相连。岛屿面积约 0.42 平方公里，环境优美，是珠海市民和游客休闲散步、骑行、观海的热门景点。
- ◆ **圆明新园** - 位于广东省珠海市香洲区，是以北京圆明园为蓝本打造的大型清文化主题景区，于 1997 年正式开放。园区占地约 1.39 平方公里，精选北京圆明园四十景中的十八个景点，并按照 1:1 比例仿建，重现清朝皇家园林的建筑风貌。

澳门

- ◆ **大三巴牌坊** - 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑，也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门大巴街附近的小山丘上，是当年圣保罗教堂的遗迹。
- ◆ **澳门塔 (外观)** - 港澳地区习称为观光塔，是一座位于中华人民共和国澳门特别行政区的高塔。从地面到它的最高点，总高度为 338 米，1,108 英尺（56 层）。主观光层位于离地面 223 米，732 英尺高的位置。它是全球独立式观光塔第十位的观光塔，是世界高塔联盟的成员之一。

风味餐：

✓ 4 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

- ★ 粥底火锅
- ★ 生蚝风味
- ★ 水汇自助午餐
- ★ 水汇自助晚餐



zz



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 香港九龙维景酒店 或 同级
- ✓ 珠海戴斯精选温德姆 或 同级

x 2 晚

x 2 晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 澳门 MACAO ·



货币 Currency 	Macanese Pataca - MOP 澳门元 - MOP HongKong Dollar - HKD 港币 - HKD Renminbi - RMB 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 MOP = MYR 5 10 澳门元 = 马币 5 10 HKD = MYR 5.2 10 港币 = 马币 5.2 10 RMB = MYR 6 10 人民币 = 马币 6 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Macao : +853 澳门 : +853 HongKong : +853 香港 : +853 China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	Type G / 类型 - 3 Pin plugs / 品字形插头 Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape" 八字扁型脚 + 接地孔
时差 Time Different 	Macao / Hong Kong / China - No time different with Malaysia 澳门 / 香港 / 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 31°C ~ 14°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A320		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: